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9D7N | CHINA SICHUAN
JIUZHAIGOU 

CHENGDU | DUJIANGYAN | MOUNTAIN E’MEI | MOUNTAIN LE  

• UNESCO sites: Huanglong Scenic & 
Historic Interest Area

• 黄龙景区

• Leshan Buddha (Boat Ride Incl) 
• 乐山大佛 (含船游)

• UNESCO sites: Jiuzhaigou National 
Park (Buggy Included)

• 九寨沟风景区 (含电瓶车)

• Chengdu Research Base of Giant Panda 
Breeding (Includes Electrical Car

• 熊猫基地 (含电瓶车)

HIGHLIGHTS
特色行程

打卡圣地
POPULAR

PHOTO SPOTS

No Shopping Stop

9天7晚 | 中国四川

九寨沟 
成都 | 都江堰 | 峨眉山 | 乐山  

无购物站



• 机场集合办理登记手续，前往成都

• 接机后，入住酒店

• 叠溪海子
湖面海拔2258米，原为叠溪城，但它由于在1933年曾发生7.5
级大地震而形成。清晨时分，登上高耸于湖畔的雕楼，俯瞰全
景，带状的水面洒满金色的阳光令人迷醉

• 岷江源
是岷江的发源地，属长江上游源头河段。它也为成都平原提供
丰富水资源和为公园内各种高原湿地动植物的生长与繁育提供
了优良生存环境

• 松潘古城 (外观) 
用本地烧制的青砖砌成墙身，内土石而成，高12.5米，厚12余
米，以糯米、石灰、桐油熬制的灰浆粕连勾缝，坚固如铜墙铁
壁。 规模宏伟，气势非凡，其城墙的长度、高度、厚度、浮
雕石刻的精美在民族地区是首屈一指的。省级文物保护单位

吉隆坡国际机场 成都

成都 九寨沟

• 九寨沟景区（含电瓶车）
以高原钙华湖群、钙华瀑群和钙华滩流等水景为主体，其水景
规模巨，景型多，数量众，形态美，表局精和环境佳。 它也
是岷山山系大熊猫A种群的核心地和走廊带，具有典型的自然
生态系统，为全国生物多样性保护的核心之一。动植物资源丰
富，具有较高的生态保护、科学研究和美学旅游价值。

九寨沟

B L D

B L D

• 熊猫基地 (含电瓶车) 
以造园手法模拟大熊猫野外生态环境，营建了适宜大熊猫及多
种珍稀野 生动物生息繁

¶ 锦里古街
西蜀歷史上最古老、最具有商業氣息的街道之一，早在秦漢、
三國時期便聞名全國。

¶ 春熙路

¶ 太古里

¶ 晚餐后前往机场。

成都  吉隆坡
B L D

• 结束美好的旅程

吉隆坡 M
O
B

• 黄龙风景区
由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成，沟
底的岩 石，晶莹光滑，类似石灰岩溶洞中的钟乳石，景区以其
奇、绝、秀、幽的 自然风光闻名中外，被誉为“人间瑶池”。
这也是世界文化遗产之一。
※冬季（11月初至4月中旬）或天气影响下雪导致无法游览黄龙
景区，将以牟泥 沟替代，以上状况恕不能及时通知，敬请原谅

• 古羌城博物馆

九寨沟 黄龙 都江堰

B L D
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¶ 都江堰水利工程【含电瓶车】
都江堰市的古老水利工程，建于公元前256年。它利用河流水源
通过渠 道和堰塞系统，解决了当地的水资源问题，被誉为中国
古代水利工程的 杰作

• 钟书阁
热门打卡点 以雄伟的都江堰大坝为灵感的书架墙一路向上延伸，
就像一座用历史文 化建造的超级城墙

• 仰天窝广场

都江堰 峨眉山
B L D

自费：九寨歌舞秀+ 川剧变脸秀+ 琴台路步行街 
RMB480/ 人

• 乐山大佛 (船游)
岷江與青衣江、大渡河三江匯合處，仰望世界第一大石刻佛,历
经1200多年风雨却保存完好。

¶ 报国寺 (含电瓶车)
是峨眉山第一座佛寺、门户。建于明万历年间，寺内正殿原供
奉着佛、道、儒三教的代表故为‘三教会宗’

¶ 伏虎寺 (含电瓶车)
位于四川峨眉山山麓与报国寺相邻

¶ 苏稽古镇

峨眉山
B L D

• 瓦屋山风景区 (含缆车)
瓦屋山被誉为“水的世界、洞的天下、花的王国、雪的摇篮、
云的故乡、动植物的博物馆”。山顶众多泉眼形成多条落差超
过400米的瀑布，世界罕见

4月—5月：观杜鹃花、珙桐鸽子花；
7月—8月：避暑、观瀑、看日出、云海；
10月—11月：登山徒步、观红叶、彩林；
12月—3月：赏南国冰雪、睹壮美冰瀑、感受戏雪的乐趣；

• 宽窄巷子
宽巷子與窄巷子是成都這個古老又年輕的城市往昔的縮影，一
個記憶深處的符號，就是當地原住民原汁原味的生活区

峨眉山 成都
B L D



KUALA LUMPUR CHENGDU

• Depart from Kuala Lumpur International Airport to 
Chengdu

• Arrival, check in hotel 

CHENGDU JIUZHAIGOU

• Diexi Haizi Lake 
It is 2,258 meters above sea level and was originally Diexi
City, it was formed because of the 7.5 magnitude earthquake 
occurred in 1933. In the early morning, climb up to the 
towering Diaolou by the lake and overlook the panorama, the 
ribbon -shaped water surface is covered with golden sunlight.

• Minjiangyuan 
The birthplace of the Minjiang River, which belongs to the 
source section of the upper reaches of th te Yangtze River. It 
also provides abundant water resources for the Chengdu Plain 
and provides an excellent living environment for the growth 
and reproduction of various plateau wetland animals and 
plants in the park.

• Songpan Ancient City (photo stop) 
The wall is made of locally fired blue bricks . The inner wall is 
made of earth and stone. It is 12.5 meters high and more than 
12 meters thick. It is made of glutinous rice, lime and tung 
oil . It is magnificent in scale and extraordinary in momentum. 
The length, height, thickness, and exquisite stone carvings of 
the city walls are second to none in ethnic minority areas.

M
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JIUZHAIGOU

• Jiuzhaigou National Nature Reserve (Buggy 
Included)

The plateau travertine lake group, Travertine waterfalls and 
travertine beach streams are the main body. The waterscapes 
are huge in scale, many in number, beautiful in shape, fine in 
appearance and good in environment. is the core and corridor 
of the giant panda A population in the Minshan Mountains. It 
has a typical natural ecosystem and is one of the cores of 
national biodiversity conservation. Rich in animal and plant 
resources, it has high ecological protection, scientific research 
and aesthetic tourism value.  

B L D

JIUZHAIGOU   HUANGLONG  DUJIANGYAN

• Huanglong Scenic & Historic Interest Area 
The most spectacular colored terrace ponds, the flowing pools 
of the waterfall. Well known for its colorful waters, lakes, hot 
springs, snow -capped mountains, valleys and forest. 
※The attractions will be replaced by ñMo Ni Gouò due to 
unforeseen weather conditions

• Mao County Qiangcheng Museum

B L D

MT EMEI

• Leshan Giant Buddha (Travel cruise)
is a statue of Maitreya (a Bodhisattva usually represented as a 
very stout monk with a broad smile on his face and with his 
naked breast and paunch exposed to view) in sitting posture .

• Bauguo Temple (Buggy Included) 
Located on Mt Emei , its origins to the former Huizong  Hall, 
founded by Mingguang  in the Wanli  period of the Ming dynasty

• Fuhu Temple (Buggy Included)

• Suji Old Town

B L D

DUJIANGYAN   MT EMEI

• Dujiangyan Irrigation System Scenic Area 
(Includes Electrical Car) 

2,000 -year -old irrigation system in Sichuan, China, that diverts 
water from the Min River to irrigate the Chengdu Plain without 
the use of dams. 

• Zhongshuge Bookstore INTERNET TOP 
RATED 

The bookshelf wall inspired from the magnificent Dujiangyan  
dam spreads upward all the way, like a super city wall built 
with historical culture

• Yangtianwo Square 
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KUALA LUMPUR

¶ Arrival home sweet home and end the tour. 

M
O
B

Optional tour: Jiuzhai  Ancient Love, Furong  Guocui  
Bian Lian Show , Qintai  Gujing  : RMB 480/pax

MT EMEI CHENGDU

• Mt. Wawu 
is a nature and tourist park located in Hongya  near Yaan near 
the mountains. Wawu  is home to over 400 wild animals and 
3000 different plants. Flat - top mountain, ever running streams 
and waterfalls, deep forests and seasonal different views make 
up the wonders of Mt. Wawu . 

• Kuanzhai Alley 
consists of three historic paralleled alleys from Qing dynasty. 
Ancient style buildings, local Chengdu life, delicious Sichuan 
snacks, exquisite Sichuan handicrafts, etc. make it one of the 
most attractive places in Chengdu for people from the whole 
world.  
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CHENGDU KUALA LUMPUR

• Chengdu Research Base of Giant Panda 
Breeding (Includes Electrical Car) 

Giant pandas live in large naturalistic habitats, which help the 
visitor to understand how these animals live in the wild. 

• Jinli Ancient Street 
Chengdu is a city brimming with a strong leisurely ambience 
with Jinli Street as the typical representative. The street 
is located to the east of the Wuhou  Temple of Chengdu (the 
most famous Three Kingdoms period (220 -  280) relic 
museum in China).

• Chunxi Road 

• Taikoo Li

• After dinner transfer to airport 

B L D



天数
DAY

早餐
BREAKFAST

午餐
LUNCH

晚餐
DINNER

x -
机上用餐

Meal on board 

2
酒店

Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

酒店用餐
Hotel Dinner

3
酒店

Hotel 

景区自助餐
Scenic Area Buffet

酒店用餐
Hotel Dinner

4
酒店

Hotel 

景区用餐
Scenic Area Lunch 

中式合菜
Chinese Cuisine

5
酒店

Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

甜皮鸭风味
Sweet Duck  Cuisine 

6
酒店

Hotel 

豆腐宴风味
Tofu  Cuisine

中式合菜
Chinese Cuisine

7
酒店

Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

粤菜风味
Cantonese  Cuisine 

8
酒店

Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

鸳鸯火锅
Yuan Yang Steamboat

9
机上用餐

Meal on board 
- -

条款与条件

餐食 MEALS INFO

OD 672 KUL TFU 2130 0215+1

OD 673 TFU KUL 0315 0745

当地4-5星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准）
Hotel based on local 4 -5 star (Final confirmation on similar standard)

CHENGDU
天府国际大酒店或同级
Tianfu International Hotel or similar

JIUZHAIGOU
新九寨宾馆酒店或同级
Poly New Jiuzhai Hotel or similar

DUJIANGYAN
古城智选假日酒店或同级
Ancient City Holiday Inn 
Express or similar

MT EMEI
象城美居大酒店或同级
Mercure Emeishan Xiangcheng 
Hotel or similar

TERMS & CONDITIONS

酒店详情 HOTEL INFO

航班详情 FLIGHT INFO

CHENGDU
新良大酒店或同级
Xinliang Hotel or similar

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure 
are sub ject  to change without  prior not ice.  Any  changes af ter  boo kin g 
shall be advised  accordingly.

2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject  to  
the  final  confirmation  by  the  local  ground  operator  due  to  weather  
situation.

3. Tour  buses  are arr anged based on group  size. Every passenger  is ent it led 
to one seat  each. Should there be extra seats  remaining,  it  shall  be  
reserved  for  the  baggage  storage.

4. Tour  is conducted in  Mandarin , un less otherwise stated.
5. Purchase of  t ravel insurance is highly advisable.
6. The images  shown  in tour  itinerary are  only  for  indicative.

7. For other  conditions,  please  refer  to  overleaf  of  your  booking form  for  
our  standard  terms  and  conditions.

8. The english  version of  it inerary shall prevail.

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可
能 因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。 若报名后行
程有 所变动，本社将另行个别通知。

2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。

3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间
不 足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为
前提。

4. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前

通知本社。 本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
6. 行程表附上的照片仅供参考。
7. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。

8. 行程最终将以英文版本为准。
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